
 

 

 
 
Sundsvall 2023-06-13 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 13 juni kl.19:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

Närvarande: Johannes Dock, Malin Bodin, Richard Nobel och Pelle Bodin. 

 

Anmält förhinder: Åke Blomqvist och Anneli Byfeldt. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:   

 

 

 

§1 

Öppnande Vice ordförande Pelle Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen välkomna till 

kvällen möte 

 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

 

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja Johannes Dock att jämte vice ordförande justera dagens 

protokoll. 

 

 

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

 

 

 

§5 

Ekonomi                        Kassören rapporterade att: 

• Ekonomin ser bra ut, intäkter och utgifter är likvärdiga mot föregående år. 

Vattenflaskor med vårt namn på har inhandlats från Reklamkompaniet i 

Sollefteå för att användas som ”giveaways” vid Parasportens dagar och andra 

aktiviteter. Bidrag för inköp av vattenflaskor har sökts och beviljats från 

Svenska Parasportförbundet. 

  

 

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten och inköpen av 

vattenflaskor samt att lägga ekonomin till handlingarna.   

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 

 

 

§6 

Rapporter 

 

• Träff Fritidsbankerna 

Detta var den andra träffen under året tillsammans med Fritidsbankerna i 

länet, vi träffades på Fritidsbanken Sundsvalls lokaler och 

där fick vi en kort presentation från Lenita Franzell som är 

verksamhetsutvecklare på Fritidsbanken Sverige där hon berättade om 

samverkan parasport, prova på dagar och om Fritidsbankens Dag. 

Fritidsbankerna fick berätta hur det ser hos dom med saldo på 

utlåningsmaterial. Nästa träff sker i Sollefteå till hösten. 

  

• Öppet Samråd tillgänglighet Ö-vik 

Den 10 maj var det öppet samråd tillgänglighet under demokratidagarna i 

Örnsköldsvik. Kvällen började med en digital föreläsning av HG Rådström 

från KFUM Sundsvall basket och deras lag Blue Heroes. Efter föreläsningen 

fanns det olika stationer för prova på aktiviteter från föreningarna: Vårby IK 

(längdskidor), Storfiskarna (casting), Örnsköldsviks gymnastikklubb (alla kan 

gympa). På plats var politiker från kultur & fritidsnämnden inom 

Örnsköldsviks kommun som passade på och prova aktiviteterna samt att prata 

parasport med närvarande föreningar. 

 

• Parasportens dag Sundsvall 
Den 2 april var det Parasportens prova på dag i Sundsvall, 13 föreningar fanns på plats 

och hade prova på aktiviteter med deltagare som kom löpande under dagen mellan kl 

11-14. Deltagande föreningar hade med sig infoblad om föreningen och delade ut det 

till intresserade deltagare som ett led att försöka rekrytera nya medlemmar/ledare till 

föreningarna. Vi uppskattar att det kom fler besökare detta år än förra. Kommande 

Parasportens dagar är 2 september i Sollefteå och 9 september i Härnösand. Vi 

planerar även för en Parasportens dag i Örnsköldsvik till hösten. 
 

• Parasportchallenge Umeå 

Parasportchallenge var i Umeå den 12–14 maj, arrangemanget var bra och en 

förening från Västernorrland deltog i arrangemanget och det var Sollefteå GIF 

friidrott med fina resultat. 

 

• Sparbanksstiftelsens Parasportfond 

Sparbanksstiftelsen Parasportfond styrelse har nu godkänt att dom inför 2 

stipendium för parasport i Västernorrland och 2 stipendium i Västerbotten och 

det är vi som lämnar in förslag på kandidater till Sparbanksstiftelsen. 

Förslagen skall vara stiftelsen tillhanda augusti/september. 1 stipendium skall 

vara för en individ och 1 stipendium skall vara till grupp/lag/förening. 

Utdelning av stipendierna kommer sedan att ske under hösten.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Dialogträff Region Västernorrland 

Konsulenten och Johannes D deltog på en dialogträff med Regionen den 3 

april där dom informerade att det är regional utveckling som nu tar emot 

ansökningar och fördelar medel. Sista inlämningsdatum för ansökningar är 1 

september. Ansökningar skall innehålla verksamhetsberättelse för senaste året, 

revisionsberättelse, ansökningsblankett med ekonomisk kalkyl samt 

verksamhetsplan för det året ansökan gäller. Det går även söka medel för en 

speciell insats som man vill göra, det ska vi fundera lite på. 

 

 

• Digital information Barn & Fritid Sollefteå 

Konsulenten berättade att han haft en digital informationsträff med barn & 

fritidsprogrammet i Sollefteå. Där fick eleverna information om 

parasportförbundet om vad vi gör och vad som är på gång. Som avslutning 

hade eleverna förberett några frågor. Vi pratade om att ha en prova på dag 

med klassen eventuellt till hösten så vi kommer hålla kontakt. 

 

 

• SDF träff RF-SISU Västernorrland 

Den 11 maj hade RF-SISU Västernorrlands bjudit till informationsträff för 

SDF:en i länet. Där informerade dom om att det förs idrottspolitiska dialoger 

med kommunerna i länet och att det ser mycket olika ut i kommunerna. Vidare 

pratade dom om att föreningar kämpar vidare med att komma i gång med 

verksamhet efter pandemin och att alla ålderskategorier runt i föreningarna har 

tappat verksamhet och det gäller även parasporten. Underlaget för detta 

kommer från LOK-stödsansökningar som föreningarna gör, viktigt när 

föreningarna ansöker om LOK-stöd och har parasport i sin verksamhet att 

kryssa i alternativet (parasport) så det blir rätt i statistiken. 

  

• Innebandyns dag i Ö-vik 

Konsulenten har deltagit på Innebandyns dag i Örnsköldsvik den 27 maj 

tillsammans med Västernorrlands Innebandyförbund och Örnsköldsviks 

Innebandyklubb. Där hade vi rullstolsinnebandy som fanns att prova på som 

en station. Många kom och provade även några med funktionsnedsättning. 

Man kunde även prova ”speedshooting” Vi fick kontakt med 

innebandyklubben och kommer hålla kontakt gällande parainnebandy. 

 

• Invigning Godstjärn slingan 

Konsulten och var på möte med Bondsjöhöjdens IK och IF Rycket den 7 juni 

gällande invigning av den asfalterade slingan runt Godstjärn som kommer 

vara den 27 augusti, slingan är 1,3km. Tanken med invigningen är att det 

kommer vara lopp runt slingan där parasporten kommer att delta, det kommer 

även vara andra kringaktiviteter på plats. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§7 

Mötesdatum 

hösten 2023 

 Följande datum för styrelsemöten under hösten är föreslagna: 

- 29 augusti kl 19.00 

- 24 oktober kl 18.00 

- 12 december kl 18.00 

 

Beslutades att: godkänna ovanstående mötesdatum för styrelsen och att kansliet 

kallar till mötena. 

 

 

§8 

Skrivelser    

• Inga skrivelser har inkommit. 

 

 

 

§9 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns. 

 

 

 

 

§10 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir 29 augusti kl 19.00 digitalt via teams 

 

 

 

 

§11 

Avslutning Vice ordförande Pelle Bodin tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

 

Marcus Holm   Pelle Bodin  Johannes Dock 

Sekreterare   Vice ordförande Ledamot 

 

 


